

Title (en)
ADMINISTRATION OF MONOCLONAL ANTIBODIES AGAINST RESPIRATORY VIRUSES.

Title (de)
VERABREICHUNG MONOKLONALER ANTIKÖRPER GEGEN ATEMWEGSVIREN.

Title (fr)
ADMINISTRATION D'ANTICORPS MONOCLONAUX CONTRE DES VIRUS RESPIRATOIRES.

Publication
EP 0530216 A1 19930310 (EN)

Application
EP 91908428 A 19910418

Priority
US 52292290 A 19900419

Abstract (en)
[origin: WO9116074A1] A process for the prophylaxis and/or treatment of respiratory viruses which comprises administering topically or systemically, to an animal, at least one monoclonal antibody against at least one respiratory virus. The present invention is particularly applicable to the prophylaxis of respiratory syncytial virus, or RSV, by administering at least one monoclonal antibody against a fusion protein of respiratory syncytial virus.

Abstract (fr)
Procédé de prophylaxie et/ou de traitement de virus respiratoires consistant à administrer localement ou par voie générale, à un animal, au moins un anticorps monoclonal contre au moins un virus respiratoire. L'invention est applicable notamment à la prophylaxie du virus respiratoire syncytial, ou VRS, par administration d'au moins un anticorps monoclonal contre une protéine de fusion du virus respiratoire syncytial.

IPC 1-7
A61K 39/395; A61K 39/42

IPC 8 full level
C07K 16/10 (2006.01); **A61K 38/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
C07K 16/1027 (2013.01); **A61K 38/00** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9116074 A1 19911031; EP 0530216 A1 19930310; EP 0530216 A4 19930630

DOCDB simple family (application)
US 9102668 W 19910418; EP 91908428 A 19910418